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Na Krakowskiej w Opolu praca wre. Drzewa pojawią się we
wrześniu

Trwa rewitalizacja ulicy Krakowskiej w Opolu. Kostka brukowa została położona w ponad 80
procentach, zainstalowano metalowe konstrukcje przypominające trąbki a wkrótce mają pojawić
się drzewa. Wiesław Wójcik, prezes firmy Best-Opebel, wykonawcy robót, zapewnia, że prace idą
dobrze i powinny się zakończyć do końca września. 

- Zaczepiają mnie ludzie i pytają gdzie są drzewa. Drzewa będą, ale na samym końcu - uspokaja
Wiesław Wójcik. Pamiętajmy, że ich sadzenie powinno odbyć się w październiku - podkreślił.

- Prace będą polegały na tym, że wyciągniemy położoną już kostkę a następnie nawieziemy ziemi
i posadzimy drzewa - tłumaczy wykonawca, który przewiduje, że do końca września zakończy się
przebudowa głównego deptaka Opola.

Po zakończeniu brukowania nawierzchnia będzie spoinowana. Aby zachować jasny kolor bruku,
szczeliny zostaną zalane spoina mineralną. - Ten materiał nie odbarwi kostki - zapewnia prezes
Best-Opebel. Dowiedzieliśmy się, iż postawiono na zaprawę mineralną a nie żywicę ponieważ
żywica przyciemnia nawierzchnie. - Kościuszki była żywicowana, dlatego kostka zrobiła się
ciemna - zaznaczył.

Pytany o problemy tłumaczy, że najwięcej trudności było podczas robót ziemnych, gdzie nadal
znajduje się dużo mediów.

W przyszłym tygodniu prace brukarskie przeniosą się w okolice filharmonii, gdzie wybudowano już
fundamenty pod fontannę.


